
Protokoll fört vid Grönbo bygdegårdsförenings årsmöte 8 mars 2023 

1. Årsmötet öppnades av ordförande Anna-Lena Löfgren 

2. Val av mötesfunktionärer 

a) Till årsmötesordförande valdes Monika Petre` 

b) Till sekreterare valdes Björn Löfgren 

c) Två protokolljusterare valdes, Pia Järnkvist och Anne-Marie Wallman 

3. Föredragslistan fastställdes – bilaga 1 

4. Kallelsen till årsmötet var utsänd i god tid 

5. Röstlängden fastställdes till 21 närvarande medlemmar – bilaga 2 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse lästes av Björn Löfgren – bilaga 3 och ekonomiska berättelsen 

redovisades av Anna-Karin Svedjelid – bilaga 4 

7. Revisorernas berättelse lästes av alla medlemmar vid årsmötet – bilaga 5 

8. Balansräkningen fastställdes och resultatet föres i ny räkning – bilaga 6 

9. Ansvarsfrihet för det gångna året beviljades styrelsen 

10. Antal styrelseledamöter ska vara nio (9) och ersättare två (2) 

11. Till ordförande på ett (1) år valdes Anna-Lena Löfgren – bilaga 7 

12. Till ledamöter i styrelsen omvaldes Björn Löfgren, Anna-Karin Svedjelid, Göran Bergkvist, Bengt 

Rask på två (2) år. Till ersättare omvaldes Joakim Wessman på ett (1) år och nyval av Monika 

Petre` på ett (1) år – bilaga 7 

13. Till arbetskommitte` valdes Birgitta Bergkvist, Kjell Karlsson, Kent-Ove Andersson, Jan Gustavsson, 

Bo Haglund, Micael Persson och Ulf Andersson – bilaga 7 

14. Anna-Lena Löfgren och Anna-Karin Svedjelid har rätt att vara firmatecknare var för sig 

15. Till revisor valdes Kent Björling och Malena Andersson. Till ersättare valdes Anne-Marie Wallman 

16. Ombud till bygdegårdsdistriktets stämma uppdrogs till styrelsen att utse 

17. Byatrumpetenen har upphört. Behövdes inget val 

18. Preliminär Verksamhetsplan för 2023 lästes av Monika Petre`  

19. Medlemsavgiften oförändrad 

20. Inga rapporter har inkommit 

21. Fråga angående valberedning väcktes av Bo Bäckman. Frågan diskuterades på mötet och besluts 

togs att det ska finnas en valberedning bestående av två ordinarie ledamöter samt en ersättare. 

Under mötet valdes Erik Petre` och Bo Bäckman som ordinarie ledamöter i valberedningen. De 

fick i uppdrag att utse en ersättare till valberedningen 

Fråga angående hörselslingan och annan teknisk utrustning väcktes av Jenny Andersson. Hon 

hade önskemål att åtgärder, översyn och manualer till hörselslingan och annan teknisk utrustning, 

så att den fungerar tillfredsställande även vid uthyrning. J-O Helldin väckte frågan om 

uthyrningskostad borde behandlas vid årsmötet. Årsmötet ansåg att det är en fråga för styrelsen 

 

22. Årsmötet avslutades och ordförande Monika Petre` tackade alla som deltagit. Efter mötet bjöds 

på smörgåstårta, dryck och kaffe med kaka 

  

Vid protokollet                      Ordförande                               Justerare                                 Justerare 

Björn Löfgren                         Monika Petre`                         Anne-Marie Wallman            Pia Järnkvist 


